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Mai sajtótájékoztatóján Bunta Levente bejelentette, lemond az udvarhelyszéki, a megyei és a
városi RMDSZ elnöki tisztségéről . Mint
mondta, ezekből alapvetően csak a székit vállalta, megyei elnökké a körforgási elv alapján
választanak egy évre egy széki elnököt, így töltötte be ő is ezt a tisztséget, míg a városi
RMDSZ élére az ott kialakult huzavona miatt került.

  

Hozzátette, a széki szervezetnél elődje Verestóy Attila volt, aki az alakulat sikertelensége
miatt vált meg a tisztségtől.  Az akkori 60-40 százalékos MPP-RMDSZ arányt azóta sikerült
megfordítani Udvarhelyszéken, így véleménye szerint felívelő pályán van a szervezet.
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Bunta úgy véli, a polgármesterségi teendők és a jelenlegi gazdasági helyzet elég munkát rónak
rá, így szeretne ezekre koncentrálni, valamint többet foglalkozna családjával is. Kiemelte, nem
hátrál ki az RMDSZ-ből, továbbra is vállalja feladatait, a székelyudvarhelyi szervezet
vezetőtanácsának például ezután is tagja marad.

  Kérdésünkre a polgármester elmondta, az ügyben és a lehetséges utódok kérdésében
konzultált Markó Béla pártelnökkel és kész javaslatot tenni a következő elnök személyére
amennyiben kikérik véleményét. Bunta úgy értékeli, a következő elnököt nem hozza nehéz
helyzetbe, ugyanis a szervezetnél nincsenek anyagi gondok vagy tartozások és a következő
választásokig is bőven van még idő.  
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